
Fra: Mona Chatlin Hagewick
Sendt: tirsdag 21. januar 2020 14:07
Til: 'Bjarne Kvam'
Emne: SV: Leiketun Barnehage

Hei!

Eg sende som nemnd sendt saka over til økonomisjef Janne Sund og kommunalsjef oppvekst 
Kristin Moe, og har no fått svar på spørsmåla  Dykkar.

Vi har då tre spørsmål/saker som vi treng klargjering frå kommunen i. 

1. Kan vi rekna med at søknaden til Husbanken om førehandsgodkjenning av lån får 
positiv påteikning frå kommunen? Dvs at dette er innanfor tidlegare godkjenning av 
130 store barn? 

Svaret på dette er «Ja».

2. Ved påbygg av 2 avdelingar på eksisterande 4 avdelingar i Leiketun, korleis vert 
kapitaltilskotet rekna ut? 

Kapitaltilskotet blir rekna ut forholdsmessig mellom gamal og ny del, slik praksis har 
vore i tidlegare Meland kommune.

3. Vi flyttar avdelinga i Sagstad bedehus ned til Frekhaug i påvente av påbygget. Den 
avdelinga har frå hausten 2018 vore i Leiketun, men treng no i byggeperioden få 
midlertidig opphald i Frekhaug Bedehus som ligg på området. Bedehuset vart og nytta 
til barnehage i 2002 – 2004 for Maurtua barnehage medan dei bygde barnehagen, og 
i 2004 – 2005 for ei avdeling for Leiketun medan vi bygde ut. Det ligg føre 
godkjenning frå den tid på inntil 38 store barn. Kan vi rekna med at vi har 
kapitaltilskotet for dei dei 5 avdelingane vi har no også i denne overgangsperioden? 

Ja, det kan de rekna med. 

Håper dette var til hjelp for Dykk. 

Mona Hagewick | Tenesteleiar for barnehage
Telefon: +47 951 46 923

Innbyggjarservice: 56 37 50 00
www.alverkommune.no

http://www.alverkommune.no/


Fra: Bjarne Kvam [mailto:Bjarne.Kvam@NLA.no]
Sendt:onsdag 4. desember 2019 13:18
Til: Mona Chatlin Hagewick <Mona.Hagewick@lindas.kommune.no>
Emne: Leiketun Barnehage

Hei
Takk for telefonsamtale og for at du vil følgja opp denne saka for oss.

Leiketun Barnehage starta i Sagstad Bedehus i 1979 med 1 avdeling. I 2005 bygde vi ny
barnehage med 4 avdelingar. Det vart då gjeve ei godkjenning på 130 barn over 3 år. I møte
mellom private barnehagar i Meland og rådmann, ordførar og Mette Træland 01.03.18. vart
det orientert om at Leiketun planla påbygg med plass til 2 avdelingar, men at dette var
innanfor den ramma vi hadde fått i 2005.

No planlegg Leiketun barnehage eit tilbygg for to avdelingar. Slik vil vi få plass til dei barna
som har vore i avdelinga på Sagstad og i tillegg få ei avdeling til. Vi er no komne så langt i
planlegginga at Rammeløyving er på plass, likeeins miljøretta helsevern, anbodrunde er
fullført og byggmester Hitland får entreprisen. Det står no att å søkja Husbanken om
førehandstilsegn om lån. Denne søknaden går via kommunen for tilråding. Etter kontakt med
Meland kommune 30.10 får vi svar 18.11. om at saka må handsamast i nye Alver kommune

Vi har då tre spørsmål/saker som vi treng klargjering frå kommunen i.

1) Kan vi rekna med at søknaden til Husbanken om førehandsgodkjenning av lån får
positiv påteikning frå kommunen? Dvs at dette er innanfor tidlegare godkjennig av
130 store barn?

2) Ved påbygg av 2 avdelingar på eksisterande 4 avdelingar i Leiketun, korleis vert
kapitaltilskotet rekna ut?

3) Vi flyttar avdelinga i Sagstad bedehus ned til Frekhaug i påvente av påbygget. Den
avdelinga har frå hausten 2018 vore i Leiketun, men treng no i byggeperioden få
midlertidig opphald i Frekhaug Bedehus som ligg på området. Bedehuset vart gså
nytta til barnehage i 2002 – 2004 for Maurtua barnehage medan dei bygde
barnehagen, og i 2004 – 2005 for ei avdeling for Leiketun medan vi bygde ut. Det ligg
føre godkjenning frå den tid på inntil 38 store barn. Kan vi rekna med at vi har
kaptitaltilskotet for dei dei 5 avdelingane vi har no også i denne overgangsperioden?

Vi høyrer gjerne frå deg med det første. Treng du dokumentasjon på det som er nemnd her, så
ta kontakt.
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Mvh

Bjarne Kvam
Styreleiar Leiketun barnehage

97597285
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